
 

post@sv.no | sv.no 1 

 

Årsberetning Østfold SV 2024 1 

Av: Espen C. N. Endal – Leder  2 

Heidi Larsen – Politisk nestleder  3 

Linda Andal – Organisatorisk nestleder 4 

Organisasjon 5 

2024 har vært et såkalt mellomår, hvor vi ikke har hatt valgkamp. Likevel har vi hatt 6 

stor aktivitet med flere åpne møter. 7 

En bekymring er medlemssituasjonen. Vi har p.t. 483 medlemmer, noe som gir en 8 

nedgang fra sist ikke-valgår på 13. En satsing på medlemsverving og oppfølging må 9 

være førsteprioritet for organisasjonen i tillegg til, og samtidig med, valgkampen. Vi er 10 

nødt til å komme i gang med bedre medlemsoppfølging. 11 

Fylkeslaget har vært organisert under fylkesstyret ved at vi har et arbeidsutvalg (AU), 12 

ei organisasjonsgruppe og ei politisk gruppe. Vi bør ha et mål om å ha ei 13 

medlemsgruppe med ansvaret for Zetkin, ei SoMe-gruppe som styrer alle våre konti 14 

etter valgkampens slutt og ei skoleringsgruppe som har ansvaret for arrangementer 15 

og kurs for tillitsvalgte og medlemmer i fylket. 16 

Styret 17 

Styret i Østfold SV har i 2024 bestått av: 18 

• Leder Espen Endal 19 

• Politisk nestleder Heidi Larsen 20 

• Organisatorisk nestleder Linda Andal 21 

• Sekretær Kristine Gustavsen 22 

• Kasserer Brit Fredriksen  23 

• Styremedlem Barham Azadi 24 

• Styremedlem Asbjørn Grønland 25 

• Styremedlem Eyvin Sommerseth 26 

• Styremedlem Tom Nekstad 27 

• Styremedlem  og SU-representant Mah-Noor Baig 28 

• Styremedlem  og SU-representant Stein Phabian Strømme Eide 29 

Tom Nekstad flyttet i sommer ut av fylket, og ble erstattet av 1. vara Robert Nordli. I 30 

tillegg har varamedlemmene Åse Heien og Kornelia Osvold (SU), og 31 

stortingsrepresentant Freddy Øvstegård og gruppeleder på fylkestinget Camilla 32 

Eidsvold, møtt i styret. Fylkessekretær Sigve Fredriksen har deltatt på de fleste 33 

styremøtene som referent, og har hatt ansvaret for innkalling og referater. 34 

Vi har hatt 8 styremøter, de fleste fysisk på Fylkeshuset i Sarpsborg. 35 

Arbeidsutvalget 36 

AU har i 2024 bestått av:  37 

• Leder Espen Endal 38 
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• Politisk nestleder Heidi Larsen 39 

• Organisatorisk nestleder Linda Andal 40 

• Sekretær Kristine Gustavsen 41 

• Kasserer Brit Fredriksen  42 

• AU-medlem Eyvin Sommerseth.  43 

Fylkessekretær Sigve Fredriksen har deltatt på de fleste møtene som referent, og har 44 

hatt ansvaret for innkalling og referater. 45 

AU har hatt 8 møter, alle digitale. 46 

Organisasjonsgruppe 47 

Org.gruppa har ikke fungert som ei fast gruppe som møtes, men som en løst 48 

sammenvevd gruppe som har hatt ansvaret for praktisk organisering av møter og 49 

åpne arrangementer. Org.nestleder Linda har, sammen med Kristine og Brit, og med 50 

god hjelp fra Camilla, gjort en god jobb med å skaffe lokaler og bevertning. Linda og 51 

Espen deltok på fylkesledersamling sentralt 15. november i Oslo, hvor vi fikk mye 52 

informasjon om det kommende året og valgkampen, pluss tid til å snakke med de 53 

andre fylkeslagene og hvordan de organiserer seg. 54 

Politisk gruppe 55 

Politisk gruppe har bestått av Heidi Larsen, Barham Azadi, Asbjørn Grønland og 56 

Espen Endal. Gruppa har organisert gruppeledermøtet, hvor alle gruppelederne i 57 

kommunene våre har møttes for erfaringsutveksling og hjelp. Gruppa har også 58 

arrangert åpne politiske møter i Moss/Råde, Nedre Follo og Halden. Gruppa har 59 

representert fylkeslaget på årsmøtene til Naturvernforbundet, Bondelaget og Nei til 60 

EU. 61 

 62 

Politisk 63 

Møter 64 

Årsmøtet 2024 ble avholdt 3. februar, og siden den gang har vi arrangert totalt 5 65 

møter. 66 

Vi hadde representantskap 11. november, hvor 21 representanter fra de fleste 67 

lokallaga avgjorde SVs innstilling til skolestruktur for videregående utdanning i 68 

Østfold, og ble orientert om budsjettforhandlingene. Møtet ble avholdt i Frivillighuset i 69 

Fredrikstad. 70 

Nominasjonsmøte for stortingsvalget i 2025 ble avholdt. 6. november. Der ble Åse 71 

Heien, Barham Azadi og Silje Waters valgt som de tre øverste kandidatene til lista. 50 72 

representanter fra alle lokallag deltok på møtet som ble avholdt i fylkestingssalen i 73 

Fylkeshuset i Sarpsborg, 74 

Den 25.april hadde vi et åpent møte om forsvarsplanen med besøk av Ingrid Fiskaa 75 

og skvadronsjef Ståle Granli. Dette møtet ble arrangert i Bøndenes hus i Råde, ikke 76 

langt fra flystasjonen, og vi hadde flere tidligere ansatte fra flystasjonen på besøk, 77 

inkludert en fra Østfold Høyre. De fikk alle en innføring i hva SV mener om 78 

forsvarsplanen, og en innføring av hvordan det står til med personell og økonomi på 79 

flybasen. 80 
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Den 28.mai arrangerte vi et “toppmøte” sammen med Norsk Bonde- og Småbrukarlag 81 

i Kråkstad, Nedre Follo. Nestleder Torgeir Knag Fylkesnes og NSBL-leder Tor Jacob 82 

Solberg, samt en del medlemmer fra begge fylkesstyrene deltok. Der fikk vi høre om 83 

jordbruksoppgjøret og SV og NSBL sine standpunkt. I tillegg fikk vi en debatt om 84 

ulveforvaltning, som var nyttig for begge organisasjonene. 85 

Den 18.november arrangerte vi, i samarbeid med Halden SV, et åpent møte om 86 

Energipolitikk og kjernekraft hvor Espen Endal fortalte om energisystemet, fordeler og 87 

ulemper ved forskjellige typer kraftproduksjon, hva SV mener om utbygging av 88 

utslippsfri kraftproduksjon. Håvard Kristiansen fra Norsk Kjernekraft fortalte om 89 

produksjon av atomkraft og hvordan et anlegg i f.eks. Halden kunne ha sett ut. Vi fikk 90 

en god runde med spørsmål og debatt. 91 

Som nevnt stilte vi på årsmøtene til følgende organisasjoner som medlemmer eller 92 

gjester: 93 

• Naturvernforbundet 94 

• Norsk Bondelag 95 

• Nei til EU 96 

Landsstyret 97 

I 2024 har Espen Endal og Heidi Larsen deltatt i Landsstyret. I tillegg har Barham 98 

Azadi stilt som vara 3 ganger. Landsstyret har hatt 6 møter siden forrige årsmøte. 99 

Vi har hatt 3 uttalelsesforslag, to fra eget initiativ og et. som del av et samarbeid i 100 

“Oslofjordgruppa”. Espen leverte en uttalelse om demokratisk styring av offentlige IT-101 

systemer og åpen kildekode sammen med SU-leder Audun Hammer Hovda fra 102 

Buskerud SV. Denne ble avvist, men i stor grad innarbeidet i en annen uttalelse om KI 103 

med tittelen “Demokratisk digitalisering”. Barham fikk vedtatt en uttalelse om Norges 104 

forhold til kurdernes situasjon i Midtøsten. Den siste var et forslag om varig vern av 105 

deler av Oslofjorden, som ble avvist. 106 

LS-representantene våre har i tillegg tatt opp, og debattert saker som: 107 

• Kommune- og fylkeskommuneøkonomi 108 

• Skogvern og naturvern generelt 109 

• New Public Management 110 

• Forsvarsplanen og SVs syn på den militære opptrappinga i havet utenfor Kina 111 

• Ukrainastøtte 112 

• Kultur: redd sceneteknikklinja 113 

• Vårt forhold til de andre partiene, og regjeringa spesielt. 114 

• Strategi til valgkampen i ’25. 115 

• Kjernekraft, kommuneøkonomi og kultursatsing til arbeidsprogramarbeidet. 116 
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